


**Keith K. Howell—Honorable Chair, Director of Film Judge Committee**

Keith Howell has been an editor/publisher in United Kingdom, Hong Kong, Japan and United States. He has been involved with magazines in science (Physics Teacher, Technical Education, Oceans), travel (Hong Kong Guide, Sawasdee), fashion (SF Moda), environment and culture (Whale, Pacific Discovery, California Wild, Napa Valley) and has contributed articles to many more. His publications have won many awards, including Best West Coast Magazine (Oceans).

He is the author of East Asia Guide and Brush of the Cat. Howell has been a consultant and lead judge with the selection committee for the San Francisco International Ocean Film Festival. He is also a world traveler, often learning the culture by working as an English teacher in many of the countries he visits. He has a Master's degree from Edinburgh University.

旧金山国际新概念电影节2016大会名誉主席，评委会主任

Keith Howell 长期担任旧金山国际海洋电影节评选委员会的顾问和首席评委。他是一个享誉英国、香港、日本和美国的编辑和出版人。他一直与下列杂志有合作：涉及科学类《物理老师》，《技术教育》，《海洋》，旅游类《香港指南》，《Sawasdee》，时尚类（《SF Moda》），环境和文化类（《鲸鱼》，《太平洋的发现》，《加利福尼亚野生动物》），《纳帕山谷》，并且发表了更多的论著。他的出版物赢得了许多奖项，包括最佳的西海岸杂志《Oceans海洋》。他是《东亚指南》和《猫刷》的作者。他还一直是旧金山国际海洋电影节评选委员会的顾问和首席评委。他也是一个周游世界的旅行家，经常作为英语教师在他访问的许多国家学习不同的文化。他的硕士学位在爱丁堡大学获得。


**Joanna Zhang – Founder and Chair, General Producer, Artistic Director, Film Director**

Graduated from Academy of Art University with MFA Degree of Motion Pictures and Television in Directing Major as well as from Lincoln University with MBA Degree in International Business Administration, Joanna is the president of American Art Institute and the Founder & president of San Francisco International New Concept Film Festival.

Directed, written and produced many short films: "Chinese American", "Sweet Kiss" and "Beautiful Face", etc. "Chinese American", "Sweet Kiss" won Best Short-Film, Best Leading Actress, Best Director and Best Producer Awards in several film festivals.

Executive producer and actress in numerous dramas, comedies and musical productions: Comedy "7-Star General", Black Humor "Yin and Yang", Musical "It is Too Much Trouble to Change Your Wife", Tragedy "New Blue and Black", Post Modern Black Humor "Secret Love on Peach Blossom Land" and Musical Drama "I Have a Date with Spring", etc.

Hold acting training programs for several years. Performances include classic drama clips "Thunderstorm", "Wild Field", etc. She devotes the long-term dedication to several nonprofit organizations over the years.

張曉春 - 创会会长，大会主席，總策划，藝術總監，電影導演

畢業於美國舊金山藝術大學研究生院電影學院導演專業，獲MFA 碩士學位及美國林肯大學國際貿易研究生院MBA碩士學位。現任美國藝術學院院長及舊金山國際新概念電影節创会主席。

編導及制作多部電影，其中短片《ABC》，《甜蜜的吻》，《美麗小佳》等榮獲美國數個國際電影節最佳電影短片獎及最佳女主角獎，最佳導演獎，最佳制作獎等。

執行制作並演出大型舞台劇：喜劇《七星上將》，黑色幽默劇《陰錯陽差》，音樂輕喜劇《換個老婆太麻煩》，大型歷史悲劇《新藍與黑》，諷刺劇《稱心如意》，后現代黑色幽默劇《暗戀桃花源》，大型音樂話劇《我和春天有個約會》，現代話劇《搬遷》等等。

舉辦多次話劇表演訓練班並排演經典話劇片斷《雷雨》，《原野》，《喜福會》及多部話劇小品。多年來長期奉獻於多個非盈利公益組織。

SAN FRANCISCO INTERNATIONAL NEW CONCEPT  
FILM FESTIVAL JUDGE COMMITTEE**Jeremiah Birnbaum**

Jeremiah Birnbaum, founder and CEO of San Francisco School of Digital Filmmaking. He has worked as a director, producer, screenwriter, editor and educator in filmmaking for over twenty-four years. He is the President of Fog City Pictures, one of the most prolific feature film production companies in the San Francisco Bay Area.

旧金山数码电影学院创院院长filmschoolsf.com, 历任导演, 制片人, 编剧, 剪辑师及教育家超过24年以上。他还是旧金山湾区最多产的电影公司之一“Fog City Pictures”雾城电影公司的总裁。

**Jonathan Fung**

Dr. Jonathan Fung teaches film production and film theory classes at Santa Clara University in the San Francisco Bay Area. He also serves on the Cinequest Film Festival Jury and the Windrider Bay Area Film Forum steering committee. Fung is an accomplished filmmaker and video artist.

Jonathan博士现任旧金山湾区的圣塔克拉拉大学电影制片和电影理论教授。他曾担任旧金山艺术大学电影学院副院长。他还是Cinequest电影节的评委以及Windrider湾区电影论坛指导委员会的成员。Fung先生是一位颇有成就的电影制片人与视频艺术家。

**Nicolás P. Villarreal**

Nicolas is the Director of Visual Development College of Academy of Art University. He has been working as a traditional animator, character designer, sculptor and Visual Development artist for films and video games including Walt Disney Studios, Sony Computer Entertainment, Jim Henson Studios, Sega, Digital Domain and Amazon Studios among others. He has given presentations at Pixar Animation Studios, Stanford University and several universities in South America and Europe as well as a TEDx talk. Nicolás is the co-founder of Red Clover Studios.

Nicolas现任旧金山艺术大学视觉设计学院院长。他以传统动画设计师、人物设计师、雕刻家、视觉设计艺术家的角色为电影和视频游戏包括迪士尼、索尼、吉姆亨森工作室、世嘉株式会社、数字领域、亚马逊等工作。他曾在皮克斯动画工作室、斯坦福大学以及南美和欧洲的许多大学做Ted演讲。他是红三叶草动画公司的联合创始人。

SAN FRANCISCO INTERNATIONAL NEW CONCEPT  
FILM FESTIVAL JUDGE COMMITTEE**Hongtong Lin**

Former Professor of Academy of Beijing Film  
Hongtong Lin is the former youth film studio director, vice president of the China Film Performing Art Institute, Beijing television celebrity art school principal and etc. He has been teaching for more than 50 years. He was also former Golden Rooster Award judges (11th, 14th, 20th), Golden Bridge Award judge (3rd and 4th), Huabiao Award judge, the top ten movie star judge and movie hundred year "Century Cup" Award judge.

林洪桐教授\_前北京电影学院教授  
曾任青年电影制片厂编导、中国电影表演艺术学会副会长、北京名人影视艺术学校校长等职。从教50余年。曾任金鸡奖评委(11届、14届、20届)、金桥奖评委(3、4届)、华表奖评委、十佳影视明星评委、电影百年“世纪杯”奖评委等。

**Mona Wu** 电影节颁奖礼总导演

MFA of Directing, graduated from the China Central Academy of Drama, China's first group of musical talents, engaged in theater directing, acting teaching and musical research work for more than 20 years.

Main theater works: "West Side Story", "The Wizard of Oz", "Doll Home", "A Midsummer Night's Dream", "The Twelfth Night", "Sunrise", "Thunderstorm", "Tenant", "The Rhino in Love" and so on.

梦荒毕业于中国中央戏剧学院导演学硕士，音乐剧专业学士，中国首届音乐剧专业人才，从事戏剧表导演教学及音乐剧研究工作20余年。

主要作品:《西区故事》，《绿野仙踪》，《玩偶之家》，《仲夏夜之梦》，《第十二夜》，《日出》，《雷雨》，《房客》，《恋爱的犀牛》等等。

**6. Brian Ho**

Brian is the Founder and President of "News for Chinese" press. With over 30 years of experience in media and print journalism, he continues to develop new ways to help the Chinese-American community--local businesses and residents alike--flourish through sharing knowledge and resources. Headquartered in Redwood City, California, News for Chinese now reaches over 60,000 readers a month, and ranks among the most popular news sites and radio programs for the Chinese community in the Bay Area.

何百炼—《老中新闻》报创社社长。本着30多年的媒体和报刊新闻业的工作经验，他继续开拓新的方式来帮助华裔社区一与当地的企业和居民分享知识和资源。《老中新闻》总部位于加利福尼亚州红木城，现在读者群每月已超过60,000，并公认为是在湾区华人社区最受欢迎的新闻网站和广播节目之一。



大会名誉主席	Keith Howell	Honorable Chair	Keith Howell
大会主席	张晓春 创会会长, 美国艺术学院院长, 电影导演	Founder and Chair	Joanna Zhang
大会共同主席	陈美琪 享誉湾区德艺双馨的钢琴独奏, 伴奏家	Co-Chair	Maggie Chen
		Co-Chair	Shelley Lee
		Co-Chair	Alan Vuong

大会共同主席 李一冰 美国剑桥旅行社总裁, 蘇浙同鄉會理事, 2011年鑽石旗袍皇后  
美国剑桥旅行社总裁, 蘇浙同鄉會理事, 2011年鑽石旗袍皇后。舊金山中美文化艺术协会榮譽会长。  
2015-2016 旗袍皇后比賽大會主席!

大会共同主席 黄光耀

慈善大使 Charitable Ambassador

陈美琪 Maggie Chen 享誉湾区德艺双馨的钢琴独奏及伴奏家

李人芝 Yvonne Lee New Comer Service Center 2000 Diamond  
Charity Queen

李一冰 Shelley Lee  
CEO of Cambridge Travel & Tours  
Honorable President of American Chinese Cultural and Arts Association  
Director of Kiangsu Chekiang  
Association of Northern California  
2011 Diamond Qipao Queen  
Chair Person of 2015 & 2016 Qipao Queen Contest.

张丽丽 Lili Zhang 首届海外炎黄子孙拜祖大典委员会主席  
会 会长 美国加州河南促进

麦婷玲 Jenny Mai 访谷区街坊联谊会董事  
Board member of Visitation Valley District Neighborhood Association of San Francisco

徐蘭英 Jenny Xu 电影节副会长, 负责筹款与财务  
Vice President of SFNCFF, in charge of financial and Accounting

李冰真 Ping Tzin Lie 电影节秘书长, 负责会议, 演出等事物与协调  
General Secretary of SFNCFF, coordinator of ordinary meetings and events.



张晓春 Joanna Zhang



徐蘭英 Jenny Xu



李人芝 Yvonne Lee



李一冰 Shelley Lee



麦婷玲 Jenny Mai



张丽丽 Lili Zhang



陈美琪 Maggie Chen



李冰真 Ping Tzin Lie



Alan Vuong: Vice President in charge of Public Relationship  
Co-founder of Asian Artists of USA (AAOFUSA),  
Marketing Director of China Guangdong Film Industry Committee  
黄光耀: 副会长, 中国广东电影家协会电影产业发展委员会  
美国市场总监, 美亚艺术协会合伙创办人。



Fangfang Pan: Vice President in charge of Music Video selection  
The Founder and CEO of the World Outstanding Chinese Artists Association. A Well-known pianist and piano contest organizer.  
潘芳芳: 副会长, 主管音乐片推荐选拔。全球杰出华人艺术家协会创会主席, 知名钢琴艺术家及钢琴比赛活动家。



Larry Zhang: Vice President in charge of film selection in China  
Film, TV, drama star, a well-known theater director in the San Francisco Bay Area.  
张磊: 副会长, 主管中国市场推荐选片。中美影视剧三栖明星, 旧金山湾区知名舞台剧导演。



Yuanfei Jiang: Secretary General of the Chinese market, Responsible for the liaison between the Chinese film submitter and SFNCFF film festival.  
江远飞: 中国市场秘书长。负责中国地区参赛人与电影节的联络与送片。



Cheerlie Chiem Entertainment Consultant  
Entertainment Promoter  
詹子全: 娱乐顾问, 美亚小姐选美顾问, 世界环保小姐选举总监。



Wendy Sun: SFNCFF Entertainment Secretary  
General Fashion Show Administrative Director  
孙秀琳: 娱乐活动秘书长。资深时装表演组织部长。  
SFNCFF Director of Marketing; Founder of USChitu Information and Social Platform; Co-Chair, Corporate Asian American Employee Network; 旧金山新概念国际电影节宣传部长, 【赤兔华盟】-美国生活资讯社交平台创办人, 500强大企业美亚员工协会会长。

## 2016 San Francisco International New Concept Film Festival Staff

General Producer: Joanna Zhang 总策划, 总制作人: 张晓春

General Artistic Director: Mona Wu 总导演: 梦荒

MC: Thomas Pixley, Pauline Rogers, Paul Qian, Sue Huang

主持人: Thomas Pixley, Pauline Rogers, 钱皓, 黄姝

Technician Department (Videography, Editing):

Diandian Chen, Ying Xu, Yiran Liu

技术部 (录像, 剪辑): 陈靛靛, 许莹, 刘弋冉

Graphic Design, Poster, Flyer and Brochure:

Congyu Zhu, Diandian Chen, Ying Xu

海报, 会刊设计: 朱丛雨, 陈靛靛, 许莹

Photography: Pingya Li

摄影: 频雅

Stage Manager: Jun Liu, Jiawei Liu

舞台监督: 刘钧, 刘稼玮

Lighting: Jennie Yeung

灯光: 梁婉媚

Sound Effect: Randy www.avp-g.us

音响: www.avp-g.us

Stage Setting: Leka Lee

会场布置: 李伟华

Public Relation: Linda Wu, Wendy Sun

公关, 客服: 冰清, 孙秀琳

Tickets: Ping Tzin Lie, Jenny Xu, Alan Vuong

票务: 李冰真, 徐兰英, 黄光耀

Finance and Accounting: Jenny Xu

财务: 徐兰英

Front Desk Manager: Ping Tzin Lie, Zhen Jin

前台主任: 李冰真, 金臻

Back Stage Manager: Leka Lee, Wendy Sun

后台主任: 李伟华, 孙秀琳

特别鸣谢: 北美崔哥, 中国著名摇滚歌手张萌萌

美国艺术学院, 旧金山中美文化艺术协会, 旧金山市华人合唱团, 楚楚时尚等

由衷感谢: 中华人民共和国驻旧金山总领事馆

## 2016 SFNCFF VIP Member



张文文: 特别顾问, 北美文艺社社长

Wendy Click: Special Consultant.

President of EXTOL ARTS&CULTURE



施雨: 电影节亚洲区市场总监

Yu Shi: SFNCFF Asian Marketing Director.

MD (美国), Ph.D (福建师范大学比较文学与世界文学博士), 美国文心社创办人, 现任文心社社长, 文心社是北美最大的华文文学社团。施雨在美国考过非常严苛的美国西医执照, 成为医生, 同时她也是作家、编剧, 出版长篇小说《下城急诊室》、《刀锋下的盲点》等美国医生系列, 以及《营救》等剧本。

Dr. Yu Shi is a Medical Doctor and Creative Writer (novel <Downtown ER>, <A Blind sport Under The Blade> and movie script <Rescue>) and has a Ph.D degree of Comparative Literature. She passed a series of very difficult examinations for foreign medical graduates, the United State Medical License Examinations (USMLE), and became eligible to practice clinical medicine in the States. She is also a President of Wen Xin Oversea's Chinese Writers Organization, the largest Chinese novelist organization of the North American.



冰清: SFNCFF电影节公关部长, 知名作家, 硅谷国际美食节评委.

Linda Wu: SFNCFF\_ Director of Public Relationship



Judge Committee 評委會

Director of 2016 SFNCFF Film Song Contest Judge Committee



Wilma Pang 彭德慧  
具有三十多年教學經驗的舊金山市立大學  
声乐教授  
Director of 2016  
SFNCFF Music  
Composing Contest  
Judge Committee



Yunhai Zhang 張云海  
張云海，83年生人，  
2005年畢業於北京師  
範大學作曲系，2006  
年進修耶魯大學作曲編  
曲課程，後期為英國  
BBC廣播電視台野生動  
物紀錄片等節目配樂，  
獲得業界好評。



MC: Sue Huang, MC, soprano, senior global tax manager at a high tech company; Successfully co-produced, co-MC, and performed in a concert "Starry Sky" in 2015; In 2016, performed in "Dream Trio" group and was the co-MC of "Night of China", the biggest annual gala performance in the Bay Area Chinese community.

黃姝，女高音，在矽谷一高科技公司管理全球稅務十六年。2015共同制作，主持并参演了《今夜星辰》音乐会，受到广泛好评。今年在大型音乐会上推出“梦幻三人组”重唱，及在《中国之夜》中参加演出并担任主持。



MC: Paul Qian, Electrical Engineer, tenor. He performed as a leading singer in many programs including "The Same Song-Bay Area chapter" by CCTV. He was MC for 2016 Melody Chorus and The Night of China annual concert.

錢皓，矽谷資深電子工程師，灣區優秀抒情男高音。2009年曾在中央電視台《同一首歌-走進舊金山》任領唱。多次受邀參加灣區華人的各項大型演出。2015年5月作為策劃，導演之一成功舉辦了《今夜星辰》演唱會，獲得了一致好評。2016年成功主持旋歌合唱團年度音樂會和《中國之夜》的盛大演出





Thomas Pixley is managing director for international marketing with Charles Schwab's Investor Services enterprise. He is responsible for Schwab's marketing activities in Hong Kong, the UK, Latin America and elsewhere. Mr. Pixley previously directed international strategy and managed product development for Schwab's Chinese-language websites.

Mr. Pixley was educated at Wesleyan University (Connecticut), Peking University, Stanford University, and the University of California at Berkeley. He joined Charles Schwab in 1998, before which he held positions in management consulting and in Asian political economy research at Stanford University. Mr. Pixley is fluent in Chinese and Japanese. He has acted as Master of Ceremonies for many arts & culture events around the Bay Area.

托马斯皮克斯利先生是嘉信理财国际营销及投资服务企业经理。他负责嘉信理财在香港、英国、拉丁美洲和其它地区的营销活动。皮克斯利先生曾执导施瓦布的中国语言网站国际化战略和管理产品的开发。皮克斯利先生在卫斯理大学（康涅狄格州），北京大学，斯坦福大学和加州伯克利大学接受教育。他于1998年加入嘉信理财，之前他在斯坦福大学进行管理咨询和亚洲政治经济学研究。皮克斯利先生精通中文，日文，和法文。熟读中亚文化和历史。他曾担任过许多艺术和文化活动的司仪。



Pauline Rogers had won many awards in singing competitions: She has sung in school events, local festivals, county fairs from Santa Clara to Sacramento, and senior centers. Pauline performed from Oscar Venue Dolby Theater, Los Angeles to Carnegie Hall, New York. She also performed internationally from grand churches in Vienna, Sound of Music Festival in Salzburg to "Water Cube" Stadium in Beijing. Pauline was the title winner of "Golden State Jr. Ambassador" in 2014. She won the first place in the MTAC Santa Clara in ensemble and second place in solo in 2016.

In the just finished 2016 "Water Cube Cup" singing competition in San Francisco, she won the Grand Award and a chance to represent Northern California in the final rounds of "Water Cube Cup" in Beijing. She was the top 30 competitors over 5000 competitors who participated in the 2016 "Water Cube Cup" in the world.

葆琳，喜爱唱歌，可以唱多国语言，除了英文外，会唱中文，意大利文，德文，法文及拉丁文歌。多次在湾区唱歌比赛中得奖。从洛杉矶的杜比剧院到纽约的卡内基音乐厅都有演出过。在2014年，她获得加州少年亲善大使的头衔。今年2月，在MTAC VOCE Santa Clara唱歌比赛中，获得小组唱第一名，独唱第二名，获得到4月参加全加州VOCE唱歌比赛的资格。今年6月中刚随艺术团到奥地利维也纳参加音乐节和比赛。7月初在水立方杯旧金山赛区获得特等奖和赢得到北京参加决赛的资格。在北京举行的水立方杯歌唱大赛决赛上进入半决赛。水立方杯决赛选手是从全球40多个国家5000多名选手中选出。她受邀在刚结束的“中国之夜”世纪新梦大型演出和中国旧金山总领事馆庆祝国庆的招待会上演唱。



**Will Wallace**  
SFNCFF Consultant

Will has produced, written, & directed numerous award-winning films. He is a producer at Sunflower Films with Terrence Malick & Ed Pressman in L.A. His projects include executive producing the new IMAX film "Flatland: The Movie" (Martin Sheen & Kristen Bell), & directing the multi-award winning comedic feature entitled "Cake". Will produced, "Rock Slyde", (Patrick Warburton, Andy Dick, & Jason Alexander), "Clear Lake, WI", (Michael Madsen) and "The Appearing", (Dean Cain, Quinton Aaron) (Lionsgate release). Most recently, Will directed the feature entitled, "Red Wing", starring Bill Paxton, Frances Fisher and Luke Perry, which had a limited theatrical release and is On Demand in over 100 million homes (Warner Brothers). Will is currently in post production on a film he produced and directed called "Trafficked" (Ashley Judd/Anne Archer), and in pre-production on a new film called "Warning Shot" (Bruce Dern/Tim Roth attached).

As an actor, Will has worked on over 40 films including: "The Thin Red Line", "I Am Sam", "Rules of Engagement", "The New World", "The Tree of Life", and "Broke Sky" for which he received a best actor nomination from San Fran Indyfest. Will has also played roles on TV shows such as "Leverage", "Beverly Hills 90210" (both series), "Pensacola" and "Baywatch". He was recently seen in the film "Detention" (Dane Cook, Josh Hutcherson) and "Doonby", both theatrically released and currently "On Demand".

位于洛杉矶市中心的Will Wallace 演艺公司从成立十多年来专注于演艺人员的培训与发展。威尔·华莱士开始他的演艺生涯要追溯到上世纪90年代中期，参演的电影有：《The Thin Red Line》，《The Evening Star》，和《I Am Sam》等等。演员身份之外，威尔还身兼导演和制片人。He's since produced over 25 independent Films & directed 9 Indy films. (他独立制作了超过25部电影并且指导参与了9部赛车电影)。Will Wallace 演艺公司致力于提供大量的角色和机会帮助学员们取得成功。为了让学员能够自信的发挥最好的状态，威尔经常邀请各路电影制片人，选角指导，职业经理人到课堂进行观摩指导，并且直接给学生提供了很多表演的工作机会。我们的课堂不仅给学员提供大量的面试和工作机会，而且还提供一套完善的后续支持体系。我们的学员始终保持很高的录取率，学员们涉及的领域从卖座大片的各类角色到电视媒体工作，包括各类固定班底或者角色客串。



**Patrice Fisher**  
SFNCFF Consultant

Patrice Fisher is a well-known Hollywood actress and producer, known for Austin Powers in Goldmember (2002), Zane's Sex Chronicles(2008) and How High (2001).

好莱坞著名女影星



## 2016 Film Song Contest Judge Committee



Wilma Pang  
彭德慧 (評委主任)



Fangfang Pan  
潘芳芳 (評委)



Mona Wu  
夢荒 (評委)



Qiyu Liao  
廖琦玉 (評委)



Victoria Yang  
楊鶯 (評委)



Lisa Zeng  
曾立筱 (Volunteer)



Olivia Ling  
凌莉 (評委)



Millie Siu  
李廣怡 (評委)



Cindy Liu  
劉欣 (評委)



Yanyun Dong  
董燕雲 (Volunteer)

## 2016 Film Song Contest Singers



Ping Tzin Lie  
李冰真



Macki Chen  
陳美琪



Sue Huang  
黃姝 (主持人)



Jenny Xu  
徐闌英



Jane Wong Po



Zhen Jin  
金臻



Xiaoyan Ma  
馬小燕



Annie Li  
李敏嫦



Grace Chan  
陳鳳卿



Yan Shen  
沈雁



Odile Jia



Ling Zhang  
張嶺



Tiantian Wang  
王甜甜



Esther Wu  
吳夢馨



Yuan Tian  
田園



## 2016 Film Song Contest Singers



Sasha Tang  
唐心悅



Ping Wu Weiping Qu  
吳萍 曲衛平



Josephine Liang  
梁建平



Flora Hui  
許令沂



Xiulan He  
何秀蘭



Liming Liu  
劉麗明



Joey Zhao  
趙玉兒



Queenie Lok  
駱美珍



Virginia Ho  
何嘉倫



Ping Li  
李娉



Jenny Mai  
麥娉玲



Meiyun Huang  
黃美雲



Rong Wang  
王榮



Nancy Lau  
劉蕙儀



Annie Tam  
譚瑞燕



Alison Yim  
嚴麗璇



Sarah Kong  
黃筱雅



Sally Yao  
邱夏麗



Yeehan Chan  
陳綺嫻



Lisa Tao  
桃李



Miaoyuan Wu  
吳妙元



Melissa Hu  
胡慧



Qianyu Xiao  
蕭倩瑜



Jiezheng Xu  
徐潔貞

## 2016 Film Song Contest Singers



Paul Qian  
錢皓



Guangyu Xu  
許廣宇



Sherman Chen  
陳欣榮



Robert Liu  
劉兆偉



Hengfa Zou  
鄒恆發



Xiyun Liao  
廖夕雲



Xiangwei Lee  
李驥偉



Bill Young  
楊鏢



Rongzhi Yu  
余榮枝



Jack Chen  
陳成勳



Junwei Ma  
馬俊威



James Tham  
譚國生



Austen Zhang  
張國權



David Wu  
吳家松



Raymond Lee  
李中榮



Kwok-Ming You  
尤國銘



Huguang Zhang  
張滄光



Mingbo Song  
宋明波



Waymond Wong  
黃偉



Andrew Wen



Tarry Qi



Andrew Zhang



# 2016 Film Song Contest Singers

## 小蘋果合唱團



Jenean Wong



Rylee Mei



Zia Nguyen



Harkinson Kiran



Caden Wong



Sebastien Moux



Dez Simth-Sprightly



Thomas Lei



Natasha Weinstein  
Sophia Weinstein



Melissa Johnson  
Emily Johnson

